
 
 

 
 

Dagsorden til institutions-bestyrelsesmøde  

Mandag d. 9. januar 2023 

Afd. Ørbæk 

 

 

Mødedeltagere: 

Forældrerepræsentanter: Mads Thilsing-Engholm, Carina M. Sølberg Andersen, Julie Gry Sørensen, Maria Lindegaard, Dorte Hjære 

Johansen, Camilla Greve Holmestad  

 

Medarbejderrepræsentanter: Annette Herford Gotthard, Vibeke Søndergaard, Line Kolkjær Stærh  

Elevrepræsentanter: Freja Andersen og Filippa Pilegaard 

Ledelsesrepræsentanter: Jennie Thomsen, Bo Pedersen, og Line Mogensen 

 

Afbud: Jaris Juul-Jørgensen, Mads Buch Petersen, Emilie Haaning ,Christian Uggerby, Eva Nielsen 

Mødeleder/ordstyrer: Mads Thilsing-Engholm 

Referent: Jennie Thomsen 

 

Næste møde: 7. februar kl. 17-19 i Afd. Frørup 

 

Afd. Ørbæk 

Langemosevej 1 

5853 Ørbæk 

 

Afd. Frørup 

Skolevej 1 

5871 Frørup 

 

Telefon: 63 33 71 60 

4kløverskolen@nyborg.dk 

4kløverskolen.aula.dk 

 

Skoleleder 

Jennie Thomsen 

Dir. tlf. 63 33 71 61 

Jennh@Nyborg.dk 

 

10. januar 2023 

mailto:Jennh@Nyborg.dk


 
 

 
 

 

 Emne  Formål med punktet Proces 
 

Kl. 17.00-17.30 Velkommen til den nye 
bestyrelse 
 
 

Orientering og drøftelse Kort præsentationsrunde af alle bestyrelsesmedlemmerne, 
herunder en kort fortælling om, hvorfor I har meldt jer ind i 
bestyrelsen?  
 
Velkommen til den nye institutionsbestyrelse. 
Præsentationsrunde hvor alle præsenterede sig og kort 
fortalte, hvorfor de har meldt sig ind i bestyrelsen. 
 
 

Kl. 17.30-17.45 Konstituering af 
institutionsbestyrelsen 

Konstituering Konstituering af institutionsbestyrelsen. 
 
Afd. Frørup og Skattekisten er pr. 1/1-23 blevet lagt sammen 
og er nu en landsbyordning. Derfor er bestyrelsen 
fremadrettet en institutionsbestyrelse.  
 
Mads Thilsing-Engholm blev valgt som formand. 
Carina M. Sølberg Andersen blev valgt som næstformand 
 
Formanden i forældrerådet i Skattekisten har obligatorisk en 
plads i institutionsbestyrelsen og derfor er Mads Buch 
garanteret en plads i den nye bestyrelse.   
 
Jaris og Emilie er suppleanter i bestyrelsen. Som suppleant 
har man mulighed for at deltage på alle bestyrelsesmøder. 
Såfremt der er punkter, der skal stemmes om i bestyrelsen, 
har suppleanterne ikke stemmeret.  



 
 

 
 

 
Drøftelse om man som bestyrelsesmedlem er valgt for en 2. 
årig eller 4. årig periode samt hvornår der er valg næste 
gang. Jennie undersøger til næste møde, hvordan 
valgprocedurerne er, og hvornår der næste gang skal 
afholdes valg til institutionsbestyrelsen. 
 
 

Kl. 17.45-18.00 Mødekalender 
 
 

Drøftelse og beslutning Placering af bestyrelsesmøder resten af skoleåret. 
 
Møderne placeres på rullende dage. Fredags er ikke 
mødedag. Pga. arbejde kan Jaris ikke deltage fysisk på 
møderne mandag, tirsdag og onsdage. Jaris tilbydes at 
deltage på møder via Teams.  
 
Alle møder afholdes kl. 17-19.  
7. februar afd. Frørup 
8. marts afd. Ørbæk 
13. april afd. Frørup 
8. maj afd. Ørbæk 
6. juni afd. Frørup 
  

Kl. 18.00-18.30 Fremadrettede 
indsatsområder i 
bestyrelsen 

Drøftelse og beslutning 
 

Fremadrettede indsatsområder i bestyrelsen 
- Principper vi skal genbesøge/udarbejde 

 
Forslag til at alle principper genbesøges inden for en 4-årig 
valgperiode. Jennie laver udkast til årshjul, samt oversigt 
over de principper, som vi allerede har udarbejdet eller som 
der mangler at blive udarbejdet. 
 



 
 

 
 

Skolen har et ønske om at vi udarbejder eller genbesøger 
følgende principper på denne side af sommerferien. 

- Princip for kommunikation 
- Princip for klassesammenlægning 
- Princip for skolerejser 

 
 
Princip for kommunikation 

- Hvor lægges informationer til forældrene ud? 
- Hvor kommunikerer skole og hjem med hinanden? 

 
Der er vigtigt, at vi får udarbejdet nogle overordnede 
principper, som giver en sammenhæng mellem de tre 
afdelinger. Det er dog også vigtigt, at der fortsat er plads til, 
at de tre afdelinger kan noget forskelligt. 
 
Der er ønske om, at der også tales om skoleudvikling på 
bestyrelsesmøderne. 
 
Der er yderst vigtigt, at der bliver fulgt op på de ting, der 
besluttes på bestyrelsesmøderne. 
 
 
 

Kl. 18.30-18.45 Nyt fra ledelsen 
 

Orientering og drøftelse Nyt fra ledelsen 
 
Indskrivning til 0. kl. 2023 
Skolen holder skolestartemøde tirsdag i afd. Ørbæk og 
onsdag i afd. Frørup 



 
 

 
 

Forventet at der i afd. Ørbæk kommer 20-21 nye 0. kl. fra 
Åhaven og 13-14 fra Klatretræet samt 8 nye 0. kl. i  afd. 
Frørup 

 
Der er fortsat åbent for indskrivning. Indskrivningen slutter d. 
15. januar. 
Det er dejligt, at vi er en skole, der bliver valgt til af 
forældrene. 4kløverskolen er ved at få et godt ry. Det er 
vigtigt, at vi får fortalt de gode historier. 
 
Der er frit skolevalg i Nyborg Kommune. Dvs. at de børn, der 
er skrevet ind i afd. Ørbæk, kommer til at gå på afd. Ørbæk 
og de børn, der er skrevet ind i afd. Frørup, kommer til at gå 
på afd. Frørup. 
 
Åhaven har pt. fast base i afd. Ørbæk mandag – torsdag kl. 8-
12. Skolen er glade for denne ordning, da børnene bliver 
trygge ved at komme på skolen. Vi tror på, at det giver en 
bedre overgang fra børnehave til skole. 
Vi har et ønske om at få skabt et tættere samarbejde med 
Klatretræet, hvor de også kommer på besøg på skolen f.eks. 
et par gange om måneden.  
 
Valgfag 
Vi har haft vores 8. kl. til eksamen i valgfag. Det er gået rigtig 
godt.  
Vi har i dag kigget på valgfag næste skoleår. Vi er glade for at 
alle elever får opfyldt deres 1. prioritet. Der bliver oprettet 
tre næsten lige store hold i hhv. billedkunst, madkundskab 
og håndværk/design. 



 
 

 
 

  
Karaktergennemsnit 
Skolen har fået oversigt over karaktergennemsnittet ved 
sidste sommers afgangseksamener. 4kløverskolen har endnu 
engang klaret sig rigtig godt set i forhold til de 
socioøkonomiske forhold, dvs. hvordan det forventes, at 
eleverne på 4kløverskolen reelt ville klare sig til 
eksamenerne. Vi kom ud med et gennemsnit på 7,4 – det 
forventede eksamensgennemsnit var 6,9. Så et virkelig flot 
resultat. 
  
Den nationale trivselsundersøgelse 
Den nationale trivselsundersøgelse skal gennemføres i 
perioden 20. januar til 20. marts. Der kommer information 
ud om dette senere. 
 
Landsbyordning 
Landsbyordning – status. Afd. Frørup og Skattekisten er nu 
officielt overgået til en landsbyordning.  
I korte træk dækker betegnelsen landsbyordning over, at der 
er en fælles ledelse og fælles bestyrelse, hvilket gerne skal 
være med til at skabe et tættere samarbejde mellem 
institutionerne. I Frørup har vi allerede et godt og tæt 
samarbejde mellem Afd. Frørup og Skattekisten. Vi glæder 
også til at udvide samarbejdet.  
 
 
Første opgave er at ansætte en afdelingsleder til afd. 
Skattekisten. Fra personalet i Skattekisten er et stort ønske 



 
 

 
 

om, at der er flere medarbejdere bliver en del af 
ansættelsesudvalget. 
 
Forslag til at alle parter bliver hørt ift. hvad der er for en 
profil, vi søger. På den måde sikrer vi, at både medarbejdere, 
elevråd og forældre bliver hørt. 
 
Fremadrettet er Landsbyordning et fast punkt på 
dagsordenen. 
 
 

Kl. 18.45-18.55 Nyt fra elevrådet Orientering og drøftelse Nyt fra elevrådet 
 
Det er svært at få IT-hjælp. Christian er meget hjælpsom, 
men han har rigtig travlt. Ønske om at der findes en løsning 
f.eks. at der laves tider, hvor man ved, at Christian er på 
kontoret. Det er vigtigt, at der findes en løsning, som er god 
for alle. 
 
Der er mange skærme og computere som er i stykker.  
Det har været svært at skaffe reservedele til computerne.  
 
Kommunen arbejder på en løsning, så der kommer mere 
hjælp ift. IT-problemerne. 
 

Kl. 18.55.19.00 Evt.  Orientering og drøftelse 
 
 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder 
- Opfølgning på skolefoto 
- Elevrådsmøder. Hvordan sikrer vi, at alle elever bliver 

hørt – både dem i afd. Ørbæk og afd. Frørup? Forslag 
til at SB-medlem deltager på udvalgte elevrådsmøder. 



 
 

 
 

- Indhold i frikvarterne. Hvordan sikrer vi at alle elever 
har gode og indholdsrige frikvarterer? 

 

 

 


